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Stephan El Shaarawy udzielił wywiadu dla Sky Sport po dzisiejszym

treningu. Gracz odpowiadał na pytanie związane choćby z jego przygodą z

Romą.

33 występy i 12 goli.

- Początek był bardzo pozytywny, nie spodziewałem się czegoś takiego. Grałem

dobrze od momentu przyjścia. W tym sezonie zacząłem z mniejszą regularnością,

ale spisujemy się dobrze, mamy ciągłość wyników.

Najpiękniejsza bramka z tych dwunastu?

- Myślę, że pierwsza, pierwszy gol w debiucie, miał szczególny smak, ze względu na

jego piękno i jego smak. Również gole z Empoli w derbach, to były trzy

najpiękniejsze bramki pod względem wagi i estetyki.

Spalletti?

-Obdarzył mnie zaufaniem jeszcze zanim przyszedłem. Muszę mu podziękować,

prosi mnie o boiskową regularność w obydwu fazach gry. Dużo go słuchał i pomógł

mi w moim rozwoju.

Różnica z Juve się zmniejszyła?

- Możemy rywalizować ze wszystkimi, również z Juve. Bardzo się poprawiliśmy,

mamy najlepszy atak w lidze. Dzięki regularności możemy zajść daleko, musimy

jedynie starać się, aby nie było spadku formy, sezon jest długi, różnica jest

mniejsza.

Siła ataku?

- Poprawiliśmy się pod względem technicznym. Dzeko odzyskał gole i jest to

ogromna zaleta. To dla nas bardzo ważne. Również w obronie pracujemy bardzo

dużo nad uwagą. Musimy pracować dalej w ten sposób. 

W styczniu nie będzie Salaha.

- Oddaję się do dyspozycji, tak jak zawsze, dla nie to nie problem. Salah będzie

wielką stratą, ale mamy graczy, którzy mogą go zastąpić. Trener da wszystkim

możliwość bycia decydującym.

Włochy?

- Podobały mi się słowa Ventury, miałem jednak nadzieję na powołanie, gdyż
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próbował 4-2-4. Będę ciężko pracował, aby wrócić w kolejnych powołaniach. Oddaję

się do dyspozycji Spallettiego, aby grać dobrze w Romie i wrócić do reprezentacji. 

Rozmawiałeś z Venturą?

- Tak, gdy przybył do Trigorii. Reprezentacja narodowa jest czymś, co mam w sercu,

barwy reprezentacyjne to ważny cel. Zagrałem na wszystkich szczeblach

młodzieżowych, noszenie koszulki drużyny narodowej jest największym powodem

do dumy. Gdy zostanę powołany postaram się dać z siebie maksimum.

Co uderza ciebie w Atalancie?

- Mają bardzo utalentowanych młodych graczy, grają dobrze ze świetnym trenerem.

To będzie trudny mecz na trudnym boisku. Pojedziemy tam, aby postarać się

zdobyć trzy punkty, które będą istotne dla reszty sezonu.
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